



خدمات التقنية العربية
ARABIAN TECHNICAL SERVICES
empowering your business

COMPANY PROFILE

Arabian Technical Services visions to lead as
the most trusted and remarkable IT service
provider

www.ats.net.sa

ABOUT COMPANY

Arabian Technical Services is one in all the leading IT distribution corporations in the region since its beginning in 2012. Arabian Technical Services is working with many multinationals' companies and brands.

Arabian Technical Services is a well-known IT solutions and technical services provider, Arabian Technical Services is setting new standards to grow and empower IT sector in the line with kingdom's vision 2030 and communicating and managing customer expectations.

تعد شركة الخدمات الفنية العربية واحدة من الشركات الرائدة في مجال توزيع تكنولوجيا المعلومات في المنطقة منذ بدايتها في عام 2012. وتعمل شركة الخدمات الفنية العربية مع العديد من الشركات والعلامات التجارية متعددة الجنسيات.

العربية للخدمات الفنية هي شركة معروفة لحلول تكنولوجيا المعلومات ومزود الخدمات التقنية، وتقوم العربية للخدمات الفنية بوضع معايير جديدة لتنمية وتمكين قطاع تكنولوجيا المعلومات بما يتماشى مع رؤية المملكة 2030 والتواصل وإدارة توقعات العملاء.

VISION

Arabian Technical Services visions to lead as the most trusted and remarkable IT service provider in KSA.

رؤية

رؤيتنا للخدمات الفنية العربية هي الريادة كمزود خدمات تكنولوجيا المعلومات الأكثر ثقة وتمييزاً في المملكة العربية السعودية.

MISSION

Our mission is to maintain and build trustworthy alliances with our customers, enabling them, to make best utilization of the future technologies and enhance their business. Thus, making technology easy, affordable and reliable for their business.

مهمة

مهمتنا هي الحفاظ على وبناء تحالفات جديدة بالثقة مع عملائنا، وتمكينهم من الاستفادة المثلى من التقنيات المستقبلية وتعزيز أعمالهم. وبالتالي، جعل التكنولوجيا سهلة وبأسعار معقولة وموثوقة لأعمالهم.

STRATEGIC GOALS

- 1 Arabian Technical Services will continue to work at gaining and sustaining its customers loyalty and trust by delivering excellent quality of services.
- 2 Arabian Technical Services is working efficiently and effectively to provide quality services in the field of technology and aim to be one of the best IT service providers.
- 3 Using the latest technology, we aim to grow and excel, and contribute technology development of our county as well as globally.
- 4 We at Arabian Technical Services work as a team, we create an eco-friendly environment for our employees and they're expertly trained in their respective feilds.

الأهداف الاستراتيجية

- 1 ستواصل شركة الخدمات الفنية العربية العمل على كسب ولاء وثقة عملائها والحفاظ عليهما من خلال تقديم خدمات ذات جودة ممتازة
- 2 تعمل شركة الخدمات الفنية العربية بكفاءة وفعالية لتقديم خدمات عالية الجودة في مجال التكنولوجيا وتهدف إلى أن تكون واحدة من أفضل مقدمي خدمات تكنولوجيا المعلومات
- 3 باستخدام أحدث التقنيات، نهدف إلى النمو والتفوق، والمساهمة في تطوير التكنولوجيا في مقاطعتنا وكذلك على مستوى العالم
- 4 نحن في العربية للخدمات الفنية نعمل كفريق واحد، ونخلق بيئة صديقة للبيئة لموظفينا ويتم تدريبهم بخبرة في مجال تخصصهم

SERVICES

We provide on-site maintenances and repairs services, just a call away we are We even provide various services to our customers in the IT sector including:

خدمات

نحن نقدم الصيانة والإصلاحات في الموقع، فقط اتصل بنا. كما أننا نقدم خدمات متنوعة لعملائنا في قطاع تكنولوجيا المعلومات وشملت:



Providing new servers & server spare parts
تقديم سيرفرات جديدة
و قطع الغيار



Server maintenances & repairs
صيانة السيرفرات و إصلاحها



Server Data Recovery
استعادة بيانات السيرفرات



Storage device like hard
disk drive, cloud drive etc
أجهزة تخزين بمختلف أنواعها



UPS Solutions & Repairs
حلول و صيانة يو بي إس
(يونيفرسال بروتوكول سرفيس)



Selling IT equipments
Wholesale & Retail
بيع اجهزة تقنية معلومات
بالجملة والتجزئة



Business laptops
لاب توب أعمال والأجهزة
الخاصة بأعمال الاحترافية



Networking products
منتجات الشبكات وأنظمة
المراقبة



Work stations
أنظمة إدارة المنشآت الصغير
والمتوسطة والكبيرة



Printers and scanner
الطابعات والماسح الضوئي

Get your IT problems solve Instantly on-go with
overseas in much more affordable price.

احصل على حل لمشاكل تكنولوجيا المعلومات الخاصة بك على الفور
أثناء التنقل مع الخارج وبأسعار معقولة جداً.

OUR CLIENTS

عملائنا

AECOM

PETROMIN

غازات
GAZZAZ

swissôtel
Hotels & Resorts

BMC
Batterjee Medical College

Lomar

Honeywell

ACCOR

المركز الطبي الدولي
International Medical Center

BTC
Networks

مجموعة الحكير
al hokair group

بيتوت
BAYTUT

Bemco

بن يعلا للصرافة
Bin Yaala Exchange

Fairmont
HOTELS & RESORTS

ARCHIRODON



موبايلي
mobily



مجموعة بن لادن السعودية
SAUDI BINLADIN GROUP



نيسما
NESMA



شركة المياه الوطنية
National Water Company



مستشفى الملك فيصل التخصصي ومركز الأبحاث
King Faisal Specialist Hospital & Research Centre



الهيئة الوطنية لصناعة البسكويت والحلويات المحدودة
NATIONAL BISCUITS CONFECTIONERY CO. LTD.



منذ ١٨٨١ SINCE 1881
بن زقر
binzagr



جامعة دار الحكمة
DAR AL-HEKMA UNIVERSITY



المهيدب
Al Muhaidib



قوات الدفاع الجوي الملكي السعودي



الجزيرة للسيارات
AL RAZRAH VEHICLES



بترو رابغ
Petro Rabigh



HYUNDAI



الجبر
KIA



مجموعة الجريسي
JERAISY GROUP



الخطوط الجوية العربية السعودية
SAUDI ARABIAN AIRLINES



خدمات التقنية العربية
ARABIAN TECHNICAL SERVICES
empowering your business

 ats.net.sa  support@ats.net.sa

 021 65216 11 Ext. 107 / 108  +966 55 609 0644

 Jeddah - Madina St. Salma Center Office 1,2

FOLLOW US ON



bento.me/atsservices